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Statenvragen 

Verkoop ondergrond tankstations langs provinciale wegen 
’s-Hertogenbosch, 29 november 2016 

Geacht College, 

Via uw openbare besluitenlijst van 22 november jl. geeft u aan te hebben besloten tot verkoop van 
ondergronden van tankstations langs provinciale wegen. Uit een inventarisatie zou zijn gebleken dat 
de provincie Noord-Brabant geen belang meer heeft bij diverse gronden die zij in eigendom heeft 
langs provinciale wegen. Op enkele van deze gronden zijn tankstations gevestigd. 
 
De fractie van GroenLinks heeft hierover enkele vragen: 
 

1. Wat was de aanleiding voor een inventarisatie naar de gronden langs de provinciale wegen? 
2. Waarom is besloten om alleen de gronden onder de tankstations te verkopen en niet ook de 

overige gronden die naar uw oordeel geen belang meer hebben voor de provincie? 
3. Op basis van welke feiten en argumenten bent u tot de slotsom gekomen dat bepaalde 

gronden langs provinciale wegen voor de provincie niet meer van belang zijn? 
4. Is bij het maken van een inschatting van het belang van de provincie ook rekening gehouden 

met mogelijkheden om geluidschermen te plaatsen, groenvoorzieningen aan te brengen al 
dan niet in combinatie met mogelijkheden voor het plaatsen van zonnepanelen en/of 
eventueel windturbines? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

5. Is bij het besluit tot verkoop van ondergronden van tankstations ook rekening gehouden met 
het eventuele provinciale belang om de uitrol van elektrische (snel)laadstations te 
stimuleren?  Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

 
Bij voorbaat dank voor de beantwoording van voorgaande vragen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de GroenLinks Statenfractie 
Arno Uijlenhoet 
 


